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Interpelacje !

1. Proszq o wyja6nienie dlaczego zgodnie z moj4 sugestig zawart4 w interpelacji z dnia 20 .04.2021r., ne
zlecil Pan kontoli w zakresie podejrzenia podw6jnych platnosci dla firmy zewnqtrznej i wlasnych
jednostek, dotycz4rych ut'zymania zieleni w pasach drogowych, jcie2kach rowero*ych itp.
dotycz4circh lat 2021-2023. Przetarg na l4czn4 kwotq blisko 17 Irrln zl rozpisal Miejski Zarz4d

Infrastruktury Drogowej i Transportu.
W dniu 16'12.2021r. Jeden z portali internetowych napisal, 2e sprawa jest w Prokuaturz e Rejonowej i ma
charakter rozwojowy. Proszq o szczeg6trowe wyja6nienia w tej sprawie.

2. Proszq o informacjq, czy Gmina Miasto Wloclawek nalozyla na wykonawcq zadania budowa Cenmrm
Przesiadkowego ( dawny dworzec PKS) kary umowne za oddanie z op6inieniem tej inwestycji.

3. Mieszkaricy ulic! Mieiqcifi<kigj i generalnie uzy&ownicy tej drogi domagajq sig generalnego remontu po
degradacji jezdni zwi4zanej ze wzmoionym ruchem pojazdrSw z uwagi na zorganizowany objazd,
spowodowany przebudowq alei Jana Pawla II. Najbardziej zdegradowanym odchkiem tej ulicy jest
fragment odjej skrzy2owania z alejE Jana Pawla II do zbiegu z ulicq Brzezinow4.

I 4' )4ieszkaricy 
jednej z najdluiszych nieurwardzonych dr6g gruntowych w Midrdinie, ulicy Harcerskiej

-fytajq Pana prezydenta kiedy ich trakt ofiyma nawierzchnie w postaci dywaniku bitumicznego.
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